

SONY

SERVICE BULLETIN

No. TC-212

SUBJECT: Part Numbers for Damping Mechanism of Cassette Lid and Silicone Oil
SUJET: No. de Pièce du Mécanisme d'Humectation du Couvercle de Cassette et l'Huile Silicone.

DATE: February 21, 1979 **MODEL(S):** TC-K2A, TC-K96R

English:

The part numbers for Damping Mechanism and Silicone Oil for the cassette lid are as follows:

Part Name Nom de la pièce	Part Number No. de la pièce
Damper Assembly Assemblage d'Humectation	X-3552-108-2
Silicone Oil # 6000 NET 30 g Huile de Silicone #6000 NET 30 g	7-661-012-18

This Damper Assembly contains 2 types of poly-washer commonly used.

Use a washer of 0.5mm thick for TC-K96R and a washer of 0.25mm thick for TC-K2A.

Setting-up of Damper Assembly

Since it does not contain damping oil, set it up in the following way:

1. Apply Silicone Oil #6000 uniformly on the **(A)** portion of Damper Assembly and Washer, then set it up and finally fix it with E washers.
2. Take good care that Silicone Oil is not put on Damper Assembly Shaft, Damper Pulley, and Oil Fence.

Français:

Les numéros de pièce du Mécanisme d'Humectation et de l'Huile Silicone, pour le couvercle de Cassette, sont les suivants:

Cet Assemblage d'Humectation comprend 2 types de rondelles poly généralement utilisées.

Utilisez une rondelle de 0.5mm d'épaisseur pour le TC-K96R et, une rondelle de 0.25mm d'épaisseur pour le TC-K2A.

Montage de l'Assemblage d'Humectation

Etant donné qu'il ne contient pas d'huile d'humectation, montez-le de la façon suivante:

1. Appliquez uniformément, de l'Huile de Silicone #6000 sur la partie **(A)** de l'Assemblage d'Humectation et la rondelle; ensuite montez-la et, finalement calez-la avec la rondelle E.
2. Prenez bien soin de ne pas mettre de l'Huile de Silicone sur l'Arbre de l'Assemblage d'Humectation, ou la Poulie de l'Humecteur et la Tranchée d'Huile.

.../2

